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1. Goedkeuring verslag en besluitenverslag raad van bestuur van 17 

januari 2023 (in bijlage) 

Het verslag en besluitenverslag over de vergadering raad van bestuur van 17 januari 2023 wordt 

goedgekeurd. 

2. Gezinspolitiek in beeld 

Gezinspolitiek secretaris Tanja Nuelant geeft kort toelichting bij de nota’s die vooraf werden bezorgd 

aan de bestuurders. Er zijn geen vragen of opmerkingen. 

Een bestuurslid drukt zijn ongerustheid uit over het imago van de sector n.a.v. alweer een incident in 

een kinderopvangvoorziening. Op die manier wordt het heel moeilijk om mensen gemotiveerd te 

krijgen om te gaan werken in de kinderopvang. De vraag is nu of dit het topje van de ijsberg is ofwel 

komen er meer zaken naar buiten door de media-aandacht. Mevr. Nuelant antwoordt dat, zoals we 

onlangs in een opiniestuk stelden, de mensen voldoende vertrouwen mogen hebben in de 

kinderopvang. In 90 % van de gevallen zijn die voorzieningen kwaliteitsvol. Maar er is een probleem met 

handhaving. Ook algemeen directeur Jeroen Sleurs stelt dat we in het Raadgevend Comité Opgroeien al 

jaren op die nagel kloppen. Een ander bestuurslid stelt dat onze standpunten evenwichtig zijn en dat 

we die naar buiten moeten blijven brengen. 

http://www.gezinsbond.be/
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3. Intern reglement Gezinsvakantie-Familiatours vzw – stand van 

zaken (mondelinge toelichting) 

In overeenstemming met wat besproken werd tijdens de mededelingen en bespreking in de laatste raad 

van bestuur van 17 januari 2023 hebben wij reactie gegeven. Bij de voorzitter van de raad van bestuur 

Gezinsvakantie-Familiatours (GV-FT) werd nogmaals aangedrongen een voorstel van intern reglement 

voor te leggen aan de raad van bestuur en ook aan de algemene vergadering van GV-FT.  

Het enige wat voor ogen wordt gehouden, is dat de discussie hopelijk afgerond wordt in een consensus 

met respect voor de statuten en het intern reglement Gezinsbond.  

4. Naar een nieuw subsidiereglement voor regio’s 

Het conceptvoorstel, zoals besproken in het dagelijks bestuur wordt voorgelegd. 

 

Algemeen directeur Jeroen Sleurs stelt voor om dit verder te bekijken met de hervormingen in de 

ledenkortingen en de spaarafgevaardigden en op een volgende vergadering in het geheel te bespreken. 

Het bestuur is hiermee akkoord. 

5. Voorstel informele aanpak voorzittersverkiezing (mondelinge 

toelichting) 

De algemeen voorzitter brengt verslag uit m.b.t. de zoektocht naar kandidaat-voorzitters. 

Hoe verder? 

De kandidaat-algemeen voorzitter(s) zal (zullen) gezien worden door de huidige ondervoorzitters en de 

financieel adviseur (ook HR-verantwoordelijke binnen de huidige raad van bestuur).  

 

Er is voorts ook een verkennend gesprek geweest over de vergoeding voor de nieuwe algemeen 

voorzitter. Voorstel is om het maandelijks bedrag dat voorzien was bij de start van de huidige voorzitter 

(2012) te indexeren en andere voordelen niet meer aan te bieden. De raad van bestuur gaat hiermee 

akkoord. 

6. Personeel: na vertrek van directeur Marketing, Communicatie en 

Ledenkortingen (mondelinge toelichting) 

Algemeen directeur Jeroen Sleurs verduidelijkt hoe op korte termijn hiermee verder te willen omgaan. 

De algemeen directeur sprak met de drie teamverantwoordelijken af om de meer operationele zaken 

uit de functie van directeur Marketing, Communicatie en Ledenkortingen op korte termijn te verdelen 

en hen rechtstreeks aan hem te laten rapporteren. Na enkele maanden zal deze situatie zal geëvalueerd 

worden, zodra er ook meer zicht is op eventuele verschuivingen in de verschillende teams ten gevolge 

van de aangekondigde reorganisaties. 



3. 

 

 

7. Varia en rondvraag 

a. Andere personeelsmededelingen 

b. Verslag over de ondernemingsraad van januari 2023 

c. Een bestuurslid vraagt naar het ledenaantal. Algemeen directeur Jeroen Sleurs antwoordt dat we nu 

ongeveer 11.500 betalende leden achterstaan in vergelijking met vorig jaar.  

 

 


